
Grabarczyk: Rozpędziliśmy budowę dróg
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Wydatki na drogi się nie zmniejszyły.

Przenieśliśmy tylko część środków poza budżet, a to, co zostało ścięte,

zrekompensujemy nisko oprocentowanymi kredytami - mówi minister infrastruktury

w rozmowie z „Polską”. Z Cezarym Grabarczykiem, ministrem infrastruktury,

rozmawia Paweł Rożyński

PiS złożył wniosek o wotum nieufności dla ministra infrastruktury. Oszacował, że do

2012 r. powstanie ledwie 1136 km autostrad i dróg ekspresowych - tylko 36 proc.

tego, co założył poprzedni rząd.

Cezary Grabarczyk w rozmowie z „Polską” zastrzegł, że na zarzuty odpowie

szczegółowo w Sejmie. I dodał, że większość argumentów we wniosku mija się z

prawdą.

- My właśnie rozpędziliśmy wreszcie budowę autostrad i dróg ekspresowych. W tym

roku ogłoszę ostatni z przetargów na autostrady w tym programie. W przyszłym

roku budowa wszystkich odcinków będzie już w toku – powiedział dla „Polski”.

14.07.2009

Polska The Times

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

 1 / 1

Phoca PDF

http://www.polskatimes.pl/stronaglowna/140034,grabarczyk-rozpedzilismy-budowe-drog,id,t.html#material_1
http://www.tcpdf.org
http://www.phoca.cz/phocapdf

